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Abstract (en)
1. A method of extrusion, followed by quenching, of high-strength based aluminium alloys of series 2 000 and 7 000, wherein the extrusion ratio
is from 20 to 200, characterised in that : a) extrusion is effected with a lubricant, at a speed of over 15 m/minute ; b) the extrusion temperature is
between Ts -50 degrees C and Tm -180 degrees C, Ts being the equilibrium solidus temperature of the alloy, and is adjusted within that range so
that the temperature of the metal leaving the die is between Tm and Ts , Tm being the minimum temperature at which the said alloy is solution heat
treated ; ¢) the metal is quenched from extrusion heat at the usual cooling speeds for the alloy in question.

Abstract (fr)
Procédé de filage d'alliages d'aluminium a haute résistance des séries 2000 et 7000, avec un rapport de filage compris entre 20 et 200. Le procédé
se caractérise on ce que: a) le filage est réalisé a I'aide d'un lubrifiant & au moins 15m/mn b) la température de début de filage est comprise entre
Ts-50° C et Ts - 180° C, et ajustée dans cet intervalle de sorte que la température de sortie soit comprise entre Ts et Tm (Ts étant la température
de solidus d'équilibre de I'alliage, Tm étant la température minimale de mise en solution); c) le métallest trempé sur chaleur de filage. L'invention
permet d'obtenir des produits filés avec de bonnes caractéristiques mécaniques et un excellent état de surface.
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